
                  

                                 

 

 
          D. 24/4 2024 

 
Til Børne- og Ungdomsudvalget 
Norddjurs Kommune 
 
 
Høringssvar vedrørende analyse af Takst og serviceniveau på 
specialundervisningsområdet  
 
Bestyrelsen har læst og drøftet det udsendte materiale.  
 
Bestyrelsen finder de nødvendige reduktioner af taksterne på det specialiserede område for 
nødvendige under de nuværende forudsætninger. Det er nødvendigt her og nu, at finde 
ressourcer til at investere i flere forbyggende tiltag på almenområdet, ellers bremser vi ikke 
mængden af elever i specialiserede tilbud. Eksemplerne i oplægget er fornuftige og til at 
arbejde videre med, hvilket Søren Kanne-skolen allerede også har igangsat. 
 
Søren Kanne-skolen er under økonomisk administration. Særligt på grund af store udgifter 
til det specialiserede område. Dette har meget store konsekvenser for skolens daglige drift, 
og særligt for eleverne på almenområdet. Den nye tildelingsmodel, ser desværre ikke ud til 
at hjælpe skolen, da de ekstra penge vil gå til at dække skolens underskud på de nuværende 
KORA-midler. 
 
   
På bestyrelsens vegne 
 
 
 
Bjørn Johansen   
Formand, Bestyrelsen  


